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Beboer pårørendemøde Lindeallé 
   

 
Dagsorden til møde 
Den 27. februar 2023 kl. 10:00 - 12:00 Odinsvej 4 A   
 
MØDEDELTAGERE  
Pia Nielsen 
Kenneth Damsgaard (formand) 
Marie Louise Dahlsen 

Pia Nørager Rahbek (afbud) 
Britta Grønberg 
 
 

 
 

 Dagsorden 
Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden  

Præsentationsrunde, da Marie skal overtage ledelsen af Lindeallé. Marie er 
derudover også stedfortræder for Leder i Handicap og Botilbud. 
 
Dagsorden godkendt, selvom den ikke kom rettidigt ud. 

Sag nr. 2  Nyt fra Lindeallé  

• Nye vikarer på Lindeallé. 

2 nye vikar som starter i løbet af marts måned.  

• Ny Leder på Lindeallé 

Hvad kan vi bruge lederen til? Man kan bruge lederen til at 
kommunikere med, hvis der er et behov ud over samtale med det 
daglige personale.  

Marie vil besøge Lindeallé 1 – 2 gange om ugen til at starte med. Hun 
vil ligeledes deltage i arrangementer og så synligt det er muligt  

• Samarbejde mellem Lindeallé og Vangedevej. 

Der har på nuværende tidspunkt været afholdt et par arrangementer. 
F.eks. fastelavn og et besøg på en tidligere beboers gravsted. Det 
næste arrangement er den 6. marts, hvor alle beboere og pårørende 
er inviteret til en DialogNet og VitaComm aften 
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Begge huse har valgt borgerferie. Lindeallé skal til Lalandia i 
september. Næste år vil personalet lægge 2 – 3 tilbud om borgerferie 
ud, så borgerne kan vælge på kryds af Lindeallé og Vangedevej. 

Vi arbejder også på at tilbyde sportsaktiviteter til begge huse, som 
f.eks. fitnesscenteret, svømning, gåture mm. 

• DialogNet og VitaComm som en kommunikationsvej.                        
Alle beboere og pårørende fra Lindeallé har sagt ja, til at deltage i 
arrangementet om intro til DialogNet og VitaComm. 

Der er indkøbt en borgerskærm til DialogNet, så borgerne og de 
pårørende kan orientere sig i div aktiviteter i huset. Det er op til 
borger og personale at finde en rigtig god plads til, hvor den skal 
hænge.  

• Økonomi – kostbudget                                                                              
Der er et lidt højere forbrug i kostbudgettet end der indbetales. Dette 
skyldes formentlig inflationen. Det skyldes også et andet råvarer 
indkøb, da maden bliver lavet fra bunden af.  Borgerne vil blive 
orienteret via E – boks, hvis der kommer en prisstigning. 

• Cervello                                                                                                          
Der starter neurofaglig kvalitetsudvikling af personalet i april måned. 
Beboerne vil i den forbindelse opleve omrokeringer i vagtplanen og 
lidt mere vikardækning end normalt. 

  
Sag nr. 3  Nyt fra borgerne/hus-møde  

Borgerne er ved at planlægge deres borgerferie. 
Marie taler med personalet om at støtte borgerne i at planlægge 
arrangementer for 2023. 
Hvor skal skærmen hænge til DialogNet? Borger og personale finder ud af 
dette sammen. 
 

Sag nr. 4  Nyt fra formanden og de pårørende 
Info fra pårørendemøde. Der var rigtig god stemning.  
 Der er stort ønske fra nogle pårørende om lørdags-personaledækning. Dette 
kan dog ikke imødekommes i dette forum. Der skal hver enkelt borger gå til 
deres sagsbehandler med deres individuelle behov. 
Meget god feedback på det ”nye” Lindeallé. Der er ligeledes god feedback på 
samarbejdet med Vangedevej. 
 

Sag nr. 5  Evt. 
Intet til dette punkt  
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